
Publicerad 2008-08-07 16:47 av © anakreon

Till Kezzang

 		Apropå den eviga frågan om vad som är meningen med livet.

 

						Jag gillar skarpt Stellan Skarsgårds

svar på frågan, när han tillfrågades i TV om

 

"Vem är du egentligen?"

Han sa "Jag är en liten man som vill ha

roligt!"

 

Vi som lever nu har haft den fantastiska

turen att födas i en parentes där det

finns möjlighet att ha "roligt". Snart

hinner utvecklingen ikapp vår stackars

jord och då blir det lika jobbigt för

våra barn som det var för våra

föräldrar.

 

Hjälper vi vår omgivning så gott vi kan

nu så tycker jag att vi ger oss själva

möjligheten att se på livet som Stellan

Skarsgård antyder.

 

Meningen med livet?

Att bjuda på alla halmstrån utan det som

sänker dig själv, för då är du inte till

nytta för någon....

Carl-Erik		
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